
Referat fra styremøte 29. november

Oppmøtte: Andreas, Christopher, Valborg, Kari, Carina, Målfrid og Øyvind.

Saksliste:
1) Ladestasjoner for el-bil.
2) Parkeringsutfordringer i Granvegen og Heggvegen.
3) Reparasjon av lys i søppelrom ved Granvegen.
4) Golflisenser ved Bærheim golfpark.
5) Lys ved fotballbanen.
6) Merking av parkeringsplasser ved Asalvegen.
7) Behov for valg av ny styreleder ved førstkommende generalforsamling.

Sak 1:
Styret har blitt kontaktet av elektrikerfirma Arne Byberg som er interessert i å tilby ladestasjoner til beboere
her på feltet vårt. Styret har ikke noen innvendinger mot dette, og oppfordrer ham til å ta direkte kontakt med
beboere. Beboere i Bøkevegen arbeider for tiden med å få etablert slike ladestasjoner.

Sak 2:
Beboere i Granvegen og Heggvegen har meldt om utfordringer ved felles parkeringsområder.  Styret har
vurdert å merke parkeringsplasser på slike felles parkeringsområder, men har ikke klart å få etablert et
system som har blitt oppfattet som rettferdig. Styret oppfordrer beboerne om å selv finne parkeringsordninger
som fungerer. Kjenner man til biler som står ulovlig parkert, så kan styret kontaktes for å eventuelt legge ut
skriv med varsel om borttauing.

Sak 3:
Manglende lys i søppelrom i Granvegen skal bli tatt hånd om snarest mulig.

Sak 4:
Styret fikk inn spørsmål om femten golflisenser hos Bærheim golfpark som det står på velforeningens
nettsider at styret disponerer. Dette er etter all sannsynlighet en gammel ordning som aldri har vært brukt av
noen. Styret har tatt kontakt med Bærheim golfpark for å finne ut av hva ordningen innebærer.

Sak 5:
Beboer har meldt inn ønske om å få bedre belysning på fotballbanen. Siden fotballbanen eies av Sola
kommune, har styret sendt inn e-post til kommunen med spørsmål om kommunen kan påta seg dette.

Sak 6:
Styret bestilte merking av to parkeringsplasser og en merking av parkering forbudt ved Asalvegen. Firmaet vi
tok kontakt med har ikke gjennomført oppgaven, selv etter purring. Derfor er oppdraget avbestilt og styret
skal prøve å få gjennomført merkingen selv, men trolig ikke før til våren når det er tørt på bakken og
temperaturen er passende for at en slik jobb kan gjøres så skikkelig som mulig.

Sak 7:
Nåværende styreleder stiller sin plass til disposisjon ved førstkommende generalforsamling. Valgkomitèen
bes om å gå i gang med å finne kandidater som kan overta. Interesserte beboere bør ta kontakt med leder
av valgkomitèen Linda Helland.

Referent: Øyvind Vatne


